
Jaarverslag 1942 – 43 - 
 

Het jaarverslag over het seizoen 42 – 43 – kan deze maal zeer kort zijn. Tialf heeft 
ons deze winter n.l zeer schaars met ijs bedeeld; hetwelk voor een ijsclub nu niet zoo 
plezierig is. 
Toch heeft dit ook weer zijn goede zijde, daar het de brandstofbonnetjes, welke toch 
al niet zoo ruim verstrekt worden, zeer ten goede kwam. 
Ook de ijsclubkas zal er hoogstwaarschijnlijk wel bij gevaren zijn. 
We hebben dit seizoen geen rijderij kunnen uitschrijven, daar er geen vertrouwd ijs is 
geweest. 
Ware er echter wel goed ijs geweest dan zou het toch hoogstwaarschijnlijk bij 
ledenhardrijderij en schoolwedstrijden gebleven zijn, omdat een ouderwetsche 
hardrijderij zooals we hier vroeger zoovele hebben gehad door de bindende 
voorschriften der Ned sch bond, practisch niet meer gehouden kan worden 
Men stelt zich daar meer op het standpunt van amateurs wedstrijden. Hier in 
Friesland voelt men meer voor een originele hardrijderij. 
 
Met de hoop dat er voor Friesland een soepeler regeling voor een volgend 
winterseizoen moge worden getroffen, beeindig ik dit jaarverslag. 
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